

# ПРИМЕНЕНИЕ КОМПЬЮТЕРНЫХ ТЕХНОЛОГИЙ

УДК 681.324 (075.8)

И. П. И в а н о в, А. П. О р л о в, С. В. Р ы б и н

## **ИНФОРМАЦИОННО-ВЫЧИСЛИТЕЛЬНАЯ СЕТЬ МГТУ**

*Рассмотрены информационные потоки и способы организации информационной структуры университета на основе информационной вычислительной сети. Предложена методика построения такой сети, включая кабельную систему и активное оборудование, а также организация взаимодействия подразделений МГТУ между собой и с внешним миром.*

**Information-computer network of Bauman MSTU / I.P. Ivanov,  
A.P. Orlova, S.V. Rybkina**

Information flows and methods of the University information structure organisation on the basis of information computer network, are considered. Methodology of such network construction including cable system and active equipment, as well as organisation of Bauman MSTU subdivisions interaction with each other and with external world, is proposed. Figs.1.

Статья поступила в редакцию 2.02.1998

Игорь Потапович Иванов родился в 1955 г., окончил в 1979 г. МВТУ им. Н.Э. Баумана. Канд. техн. наук, проректор по информатизации МГТУ им. Н.Э. Баумана. Автор более 15 научных работ в области информатизации.

I.P. Ivanov (b. 1955) graduated from Bauman Moscow Higher Technical School in 1979. Ph. D. (Eng.), Vice-Rector for informatization of Bauman Moscow State Technical University. Author of more than 15 publications in the field of informatization.